



**UNIT KOMUNIKASI KORPORAT
JABATAN PERIKANAN MALAYSIA
BERITA PERIKANAN HARI INI**

**22 Januari 2021
9 Jamadilawal 1442H**

SENARAI AKHBAR	TAJUK
Utusan Malaysia	•
Berita Harian	• MARITIM Malaysia rampas 100 set bubu naga
Harian Metro	• APMM rampas 100 set bubu naga
Kosmo !	• 100 set bubu naga dirampas
Sinar Harian	•
The Star	•
New Straits Time	•
Nanyang Siang Pau	•
Malaysia Gazette	•
Harakah	•
Malaysia Dateline	•
Bernama	•
See Hua Daily News (Kuching)	•
Guan Ming Daily	•
Sin Chew Daily	•

JENIS AKHBAR						MUKA SURAT	TARIKH
UTUSAN MALAYSIA		KOSMO!		THE STAR	MANYANG SIANG PAU		
BERITA HARIAN		SINAR HARIAN		THE SUN	ORIENTAL DAILY		
HARIAN METRO		NEW STRAITS TIMES		THE MALAY MAIL	PELBAGAI		
KATEGORI LIPUTAN: POSITIF			NEGATIF		NEUTRAL		

Maritim Malaysia rampas 100 set bubu naga

Lumut: Agensi Penguatkuasaan Maritim Malaysia (Maritim Malaysia) merampas 100 set bubu naga hasil pemeriksaan di empat lokasi perairan Segari di sini, Selasa lalu.

Pengarah Maritim Malaysia Perak, Kipten Maritim Shahrizan Raman, berkata peralatan itu dirampas pada kedudukan 3.7 hingga 7.1 batu nautika barat laut Pulau Talang pada jam 12.30 tengah malam.

Beliau berkata, anggota bot Benteng 6 dan Petir 80 pasukan itu mengesan bubu naga berkenaan ketika menjalankan rondaan Op Benteng.

"Anggota mengesan beberapa pelampung di permukaan laut yang mencurigakan sebelum pemeriksaan mendapati, ia adalah penanda bubu yang dipasang individu tidak bertanggungjawab.

"Hasil pemeriksaan setiap pelampung yang ditemui ketika rondaan mendapati di bawahnya dipasang bubu naga," katanya di sini, semalam.

Shahrizan berkata, semua bubu itu dirampas dan dibawa ke Jeti Perikanan Kampung Acheh untuk tindakan lanjut mengikut Akta Perikanan 1985.

"Rampasan bernilai RM12,000 dengan setiap unit bubu naga

dianggarkan berharga RM120.

"Pemilik bubu naga boleh didakwa mengikut Seksyen 11(3)(c) Akta Perikanan 1985 kerana menangkap ikan dengan menggunakan kaedah yang tidak dibenarkan," katanya.

Beliau berkata, penggunaan bubu naga didapati masih berleluasa, walaupun tindakan tegas dan larangan penggunaannya sudah dikeluarkan.

Katanya, aktiviti perikanan menggunakan bubu naga boleh mengancam pertumbuhan dan kepupusan habitat marin.

Anggota penguat kuasa

Maritim Malaysia menemui bubu naga di perairan Segari, Lumut kelmarin. (Foto ihsan APMM)



Bubu naga yang dirampas anggota penguat kuasa Maritim Malaysia di perairan Segari, Lumut kelmarin.

JENIS AKHBAR							MUKA SURAT	TARIKH
UTUSAN MALAYSIA		KOSMO 1		THE STAR		NANYANG SIANG PAU		
BERITA HARIAN		SINAR HARIAN		THE SUN		ORIENTAL DAILY		
HARIAN METRO	/	NEW STRAITS TIMES		THE MALAY MAIL		PELBAGAI		
KATEGORI LIPUTAN :		POSITIF		NEGATIF		NEUTRAL		

APMM rampas 100 set bubu naga

Lumut: Seratus set bubu naga bernilai kira-kira RM12,000 dirampas Agensi Penguatkuasaan Maritim Malaysia (APMM) di empat lokasi berbeza di sekitar perairan Segari di sini, Selasa lalu.

Pengarah APMM Perak Kapten Maritim Shahrizan Raman berkata, ia dirampas di kedudukan 3.7 hingga 7.1 batu nautika barat laut Pulau Talang, jam 12.30 tengah malam.

"Pada rondaan Op Benteng, kami mengesan beberapa pelampung di permukaan yang mencurigakan. Pemeriksaan mendapati, pelampung itu adalah penanda kepada bubu yang dipasang individu tidak bertanggungjawab.

"Pemeriksaan lanjut mendapati ada ba-

nyak bubu naga dipasang di bawah pelampung terbabit," katanya pada kenyataan semalam.

Menurut Shahrizan, setiap bubu naga itu berharga kira-kira RM100 dan aktiviti perikanan menggunakannya boleh mengancam pertumbuhan habitat marin.

Kes disiasat mengikut Seksyen 11(3)(c) Akta Perikanan 1985 kerana menangkap ikan dengan menggunakan kaedah yang tidak dibenarkan.

"Komuniti maritim yang mempunyai maklumat berkaitan kegiatan terbabit boleh menghubungi Pusat Operasi Maritim Negeri Perak di talian 05-6838737," katanya.

JENIS AKHBAR						MUKA SURAT	TARIKH
UTUSAN MALAYSIA		KOSMO I	THE STAR	NANYANG SIANG PAU			
BERITA HARIAN		SINAR HARIAN	THE SUN	ORIENTAL DAILY			
HARIAN METRO		NEW STRAITS TIMES	THE MALAY MAIL	PELBAGAI			
KATEGORI LIPUTAN: POSITIF			NEGATIF		NEUTRAL		



PASUKAN APMH merampas bubu naga di perairan Pulau Talang Segari dekat Lumut pada Selasa lalu.

100 set bubu naga dirampas

LUMUT — Maritim Malaysia (APMM) Perak merampas 100 set bubu naga di empat lokasi di antara 3.7 hingga 7.1 batu nautika barat laut Pulau Talang Segari dekat sini pada Selasa lalu.

Pengarahnya, Kepten Maritim Shahrizan Raman berkata, ketika rondaan Ops Benteng berhampiran Pulau Talang pukul 12.30 tengah malam, bot Benteng 6 dan Petir 80 mengesan beberapa pelampung di permukaan air yang mencurigakan.

Menurutnya, pemeriksaan

di lokasi pertama mendapati, pelampung itu adalah penanda kepada bubu naga yang dipasang oleh individu tidak bertanggungjawab.

"Seterusnya, kedua-dua bot tersebut memeriksa setiap pelampung di lokasi-lokasi lain dan mendapati, semuanya terdapat bubu-bubu naga dipasang di bawahnya," kata beliau dalam satu kenyataan semalam.

Menurut Shahrizan, kesemua bubu naga itu dirampas dan dibawa ke Jeti Perikanan di Kam-

pung Aceh untuk tindakan lanjut. Jelasnya, penggunaan bubu naga dilihat semakin berleluar walaupun tindakan tegas dan larangan penggunaannya telah dikeluarkan.

"Penangkapan ikan atau hasil laut menggunakan bubu naga boleh mengancam pertumbuhan habitat marin dan berpotensi pupus," ujarnya.

Beliau berkata, kesemua bubu naga yang dirampas itu dianggarkan bernilai hampir RM12,000 dengan anggaran RM120 seunit.